

北京电子城新媒体创新产业园租赁部电话！

产品名称	北京电子城新媒体创新产业园租赁部电话！
公司名称	北京华信商办科技有限公司
价格	3.00/m/天
规格参数	
公司地址	北京市朝阳区双桥东路2049国际文创园
联系电话	13716135070 13522230053

产品详情

电子城新媒体创新产业园为旧厂房改造项目，前身为北京电影电视设备制造厂，该厂区始建于上世纪五十年代，具有40多年生产广播电视发射机整机及配套设备的历史、紧邻地铁八通线、京通快速与广渠路、交通通达性高。电子城新媒体创新产业园占地面积：79825.73m²、建筑面积：29784.23m²、园区将整合艺术、人文、工业等元素，园区将重点发展传媒、影视、数字新媒体等产业、力求打造东五环外文化产业聚集地、提升企业互动频率、打造一个相辅相成的企业氛围。电子城新媒体创新产业园在园区定位上、适合传媒行业、科技行业、高新技术行业、智能AR等高新科技产业、力求打造一个产业闭环、同时引进投资基金、为园区的企业提供扶持与指导、使企业不出园区就能找到合适的发展方向和融资。

The Electronic City New Media Innovation Industrial Park is a renovation project for an old factory building, formerly known as Beijing Film and Television Equipment Manufacturing Factory. The factory was founded in the 1950s and has a history of producing complete sets of broadcasting and television transmitters and supporting equipment for over 40 years. It is adjacent to the Batong Line of the subway, Jingtong Expressway, and Guangqu Road, and has high transportation accessibility. The Electronic City New Media Innovation Industrial Park covers an area of 79825.73 square meters, with a building area of 29784.23 square meters. The park will integrate elements such as art, humanities, and industry. The park will focus on developing industries such as media, film and television, and digital new media, striving to create a gathering place for cultural industries outside the East Fifth Ring Road, increase the frequency of enterprise interaction, and create a mutually supportive corporate atmosphere. In terms of park positioning, the Electronic City New Media Innovation Industrial Park is suitable for the media industry, technology industry, high-tech industry, intelligent AR and other high-tech industries, striving to create an industrial closed-loop, while introducing investment funds, providing support and guidance for enterprises in the park, so that enterprises can find suitable development directions and financing without leaving the park.

电子城新媒体创新产业园<http://www.dianzichengxinmeiti.cn>